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Abstract (en)
The invention relates to a tap device to dispense fluid fuels, having at least two delivery nozzles (3) which are supplied with fuel, in each case via
their own measuring device (6), from a common pump (9) having a downstream gas separator (11). The pump (9) is driven by an electric motor (10)
which is switched on when a delivery nozzle (3) is removed from its mounting (7). Fuel is conveyed via a bypass line (15) in a closed circuit until the
delivery nozzle (3) is opened. To reduce to a minimum the formation of gas bubbles owing to the fuel conveyed via the bypass line (15) in the closed
circuit and consequently the elimination of additives which improve the fuel quality, the delivery rate of the pump (9) is regulated by a regulator (21
and 22) either as a function of the measurement result of a flow meter (20) built into the bypass line (15) or controlled as a function of the number of
delivery nozzles (3) removed from their mounting, in accordance with their proportion of the total delivery quantity. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Zapfvorrichtung zur Ausgabe flüssiger Kraftstoffe mit mindestens zwei Zapfventilen (3), die über jeweils eine eigene
Meßeinrichtung (6) von einer gemeinsamen Pumpe (9) mit nachgeschaltetem Gasabscheider (11) mit Kraftstoff versorgt werden. Die Pumpe
(9) wird von einem Elektromotor (10) angetrieben, der bei Entnahme eines Zapfventils (3) aus seiner Halterung (7) eingeschaltet wird. Bis zur
Öffnung des Zapfventils (3) wird Kraftstoff über eine Bypassleitung (15) in geschlossenem Kreislauf gefördert. Um Gasblasenbildung durch den
über die Bypassleitung (15) im geschlossenen Kreislauf geförderten Kraftstoff und damit ein Ausscheiden von die Kraftstoffqualität verbessernden
Zusätzen auf ein Minimum zu reduzieren, wird die Förderleistung der Pumpe (9) durch einen Regler (21 bzw. 22) entweder in Abhängigkeit vom
Meßergebnis eines in die Bypassleitung (15) eingebauten Durchflußmessers (20) geregelt oder in Abhängigkeit von der Anzahl der aus ihrer
Halterung entnommenen Zapfventile (3) entsprechend deren Anteil an der Gesamtfördermenge gesteuert.
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